
Komisia školstva, mládeže a športu 

Pri Mestskom zastupiteľstve mesta Kežmarok 

Zápisnica zo zasadnutia konaného dňa 22.08.2024 

 

Miesto konania: Zasadacia miestnosť na 1. poschodí Mestského úradu 

Dátum a čas konania: 22. augusta 2024 o 15:00 hod. 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie   

2. Ostatné dotácie podľa VZN 3/2016 

3. Informácie o spájaní MŠ a ZŠ v meste Kežmarok 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

K bodu č. 1: 

Zasadnutie komisie školstva, mládeže a športu otvorila jej predsedníčka PhDr. Marta Sabolová, 

ktorá všetkých privítala, otvorila zasadnutie komisie a oboznámila s programom zasadnutia. 

 

K bodu č.2:  

V zmysle čl. 5 VZN č. 3/2016 bola dňa 31.07.2024 na úradnej tabuli mesta zverejnená Výzva 

na predkladanie žiadostí o ostatné dotácie v zmysle VZN č. 3/2016 pre oblasť športu.  

Na základe výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií bola prijatá 1 žiadosť od:  

 

• Slovenský skauting, 3. Zbor Aničky a Bořivoja Uhrových Kežmarok 

 

Členovia komisie školstva, mládeže a športu po preštudovaní a posúdení žiadosti odsúhlasili 

rozdelenie dotácie nasledovne: 

Por. 

Číslo 
Názov žiadateľa Schválená suma 

1 

Slovenský skauting, 3. Zbor Aničky a Bořivoja Uhrových 

Kežmarok 

 

2000,00 € 



Hlasovanie: 

Za: 5, Proti 0, Zdržalo sa: 0 

 

Stanovisko Komisie školstva, mládeže a športu: Komisia školstva, mládeže a športu 

odporúča poslancom MsZ Kežmarok schváliť dotáciu v zmysle VZN č. 03/2016 v celkovej 

výške 2000,00 € takto: 

 

Por. 

Číslo 
Názov žiadateľa Schválená suma 

1 

Slovenský skauting, 3. Zbor Aničky a Bořivoja Uhrových 

Kežmarok 

 

2000,00 € 

 

K bodu č. 3: 

Vedúca školstva, mládeže a športu Mgr. Lucia Troppová nebola prítomná na zasadnutí komisie 

školstva, mládeže a športu zo zdravotných dôvodov. Členov komisie bude podrobne 

informovať o celom procese spájaní MŠ a ZŠ v meste Kežmarok prostredníctvom e-mailu. 

K bodu č. 4: 

PhDr. Jana Duľová – po preštudovaní nového VZN o stravnom na školách je uvedené 2,4 EUR, 

je to správna suma alebo chyba a stravné má byť 2,1 EUR? 

Členovia komisia prosia o informovanie ohľadom počtu prvákov zapísaných na MŠ a ZŠ 

v školskom roku 2024/2025. 

K bodu č. 5: 

Na záver predsedníčka komisie školstva, mládeže a športu PhDr. Marta Sabolová poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

V Kežmarku 06.02.2024                                                        PhDr. Marta Sabolová     

Zapísal: Mgr. Dávid Cintula            predseda komisie školstva, mládeže a športu 


